
Protokół Nr 26/21
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku, które odbyło się 

w dniu 19 marca 2021 roku.
posiedzenie z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość

1. Sprawy regulaminowe, początek posiedzenia godz.09:00.

- stwierdzenie quorum

Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski otworzył posiedzenie Komisji, powitał 
wszystkich uczestniczących w obradach w trybie zdalnym. 
Poinformował, że przystępuje do sprawdzenia kworum. 
Poprosił radnych o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku „kworum”.
Stwierdził, że w Komisji uczestniczy 6 radnych, a więc jest quorum umożliwiające 
podejmowanie prawomocnych postanowień.

(Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do niniejszego protokołu.)

Obecni:

1. Kamil Bierka
2. Bogusław Dobkowski
3. Łukasz Jaworski
4. Paweł Skowroński
5. Renata Stec
6. Jacek Szaran
7. Aldona Żurawska

- przyjęcie porządku obrad

Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski przypomniał, że proponowany porządek obrad 
wraz z materiałami radni otrzymali w korespondencji. 
(Zawiadomienie o posiedzeniu Komisji stanowi zał. Nr 2 do niniejszego protokołu.)
Zapytał, czy ktoś  chciałby zgłosić wnioski do porządku obrad.
Nikt z członków Komisji nie zgłosił wniosków, więc Przewodniczący Komisji poddał go 
pod głosowanie. 

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie
przyjęła do realizacji niżej wymieniony porządek obrad.

1. Sprawy regulaminowe.

2. Przyjęcie protokołu zespołu kontrolnego z przeprowadzonej kontroli realizacji umów 
Nr ZP.7/2018 z dnia 28 lutego 2018 r. i Nr ZP.5/2020 z dnia 28 lutego 2020 r. 
zawartych pomiędzy Miastem Słupsk, a Firmą "Adkonis" polegających na: świadczeniu 
usług holowania pojazdów usuniętych z dróg, stref zamieszkania, stref ruchu 
znajdujących się na terenie Miasta Słupska i świadczenia usługi przechowywania 
pojazdów usuniętych z dróg, stref zamieszkania, stref ruchu na terenie Miasta 
Słupska oraz ich demontażu.
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3. Przyjęcie protokołu zespołu kontrolnego z przeprowadzonej kontroli funkcjonowania 
cmentarzy komunalnych w Słupsku - dochody z usług cmentarnych, a wydatki w roku 
budżetowym 2018 i 2019.

4. Przyjęcie protokołu zespołu kontrolnego z przeprowadzonej kontroli                          
w Przedsiębiorstwie Gospodarki Komunalnej spółce z o.o. w Słupsku w zakresie 
realizacji dochodów, wydatków, kosztów oraz przepływów finansowych spółki za 2019
rok.

5. Rozpoczęcie prac związanych z przygotowaniem wniosku o udzielenie Prezydent  
Miasta Słupska absolutorium z tytułu wykonania budżetu Miasta w 2020 roku 
(powołanie zespołów kontrolnych).

6.  Sprawy bieżące.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Paweł Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, 
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Kamil Bierka

             -   przyjęcie   protokoł  u z poprzedniego posiedzenia     

Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść 
jakieś uwagi do przedłożonego protokołu z posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 
15 stycznia 2021 r.

Nikt z radnych nie zgłosił uwag.

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr 25/21 z posiedzenia 
Komisji, które odbyło się w dniu 15 stycznia 2021 r.

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie
przyjęła Protokół Nr 25/21 z posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 15 stycznia
2021 r.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Paweł Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, 
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Kamil Bierka

2



Ad.pkt.2 Przyjęcie protokołu zespołu kontrolnego z przeprowadzonej kontroli 
realizacji umów Nr ZP.7/2018 z dnia 28 lutego 2018 r. i Nr ZP.5/2020 z dnia

         28 lutego 2020 r. zawartych pomiędzy Miastem Słupsk, a Firmą "Adkonis" 
polegających na: świadczeniu usług holowania pojazdów usuniętych z dróg, 
stref zamieszkania, stref ruchu znajdujących się na terenie Miasta Słupska i 
świadczenia usługi przechowywania pojazdów usuniętych z dróg, stref 
zamieszkania, stref ruchu na terenie Miasta Słupska oraz ich demontażu.

(Protokół z przeprowadzonej kontroli realizacji umów Nr ZP.7/2018 z dnia 28 lutego 
2018 r. i Nr ZP.5/2020 z dnia 28 lutego 2020 r. zawartych pomiędzy Miastem Słupsk,       
a Firmą "Adkonis" polegających na: świadczeniu usług holowania pojazdów usuniętych    
z dróg, stref zamieszkania, stref ruchu znajdujących się na terenie Miasta Słupska         
i świadczenia usługi przechowywania pojazdów usuniętych z dróg, stref zamieszkania, 
stref ruchu na terenie Miasta Słupska oraz ich demontażu stanowi załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu).

Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski poinformował, że protokół został radnym 
udostępniony do zapoznania się. Otworzył dyskusję.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy wnioski, które są 
zawarte w protokole nie wykraczają poza zakres kontroli. Jej zdaniem wnioski te nie 
dotyczą kontrolowanego okresu.

Radny Jacek Szaran jeżeli chodzi o wydanie pojazdów, to wyjaśnił, iż nie ma 
porozumienie między Miastem, a Firmą.  Firma nie wydaje tych aut, które zostały 
zholowane w czasie trwania ww. umów, bo jest to jakby jej zabezpieczenie należności, 
które wynikają ze strony Miasta wobec Firmy. Stąd też zespół kontrolny zdecydował się 
na umieszczenie takiego zapisu w protokole.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska podziękowała za wyjaśnienia, które 
przyjęła do wiadomości.

Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski z uwagi na brak innych pytań poddał pod 
głosowanie przyjęcie protokołu.

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z protokołem 
zespołu kontrolnego z przeprowadzonej kontroli  realizacji umów Nr ZP.7/2018 z 
dnia   28 lutego 2018 r. i Nr ZP.5/2020 z dnia 28 lutego 2020 r. zawartych pomiędzy 
Miastem Słupsk, a Firmą "Adkonis" polegających na: świadczeniu usług holowania 
pojazdów usuniętych z dróg, stref zamieszkania, stref ruchu znajdujących się na 
terenie Miasta Słupska i świadczenia usługi przechowywania pojazdów usuniętych z 
dróg, stref zamieszkania, stref ruchu na terenie Miasta Słupska oraz ich demontażu 
w drodze dyskusji, w wyniku głosowania większością głosów przyjęła ww. protokół. 

Jednocześnie Komisja zgłosiła wniosek do Przewodniczącej Rady Miejskiej      
o wprowadzenie do porządku obrad sesji, która odbędzie się w dniu 31 marca br. 
punktu dotyczącego przyjęcia przez Radę ww. protokołu. 
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Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5)
Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Renata Stec, Jacek Szaran, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ (1)
Paweł Skowroński
NIEOBECNI (1)
Kamil Bierka

Ad.pkt.3 Przyjęcie protokołu zespołu kontrolnego z przeprowadzonej kontroli 
funkcjonowania cmentarzy komunalnych w Słupsku - dochody z usług 
cmentarnych, a wydatki w roku budżetowym 2018 i 2019.

(Protokół z przeprowadzonej kontroli funkcjonowania cmentarzy komunalnych              
w Słupsku - dochody z usług cmentarnych, a wydatki w roku budżetowym 2018 i 2019 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu).

Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski poinformował, że protokół został radnym 
udostępniony do zapoznania się. Otworzył dyskusję.

Radny Jacek Szaran zwrócił uwagę na zestawienia, które świadczą o zyskach cmentarza 
w roku 2019 i 2020. Podkreślił, że widać wyraźny wzrost, dlatego zgadza się z wnioskiem
zespołu o obniżenie opłat za przedłużenie termin u ważności grobu na cmentarza przed 
upływem jego ważności.

Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski ponieważ nikt więcej nie zgłosił się, poddał pod 
głosowanie przyjęcie protokołu  z przeprowadzonej kontroli funkcjonowania cmentarzy 
komunalnych w Słupsku - dochody z usług cmentarnych, a wydatki w roku budżetowym 
2018 i 2019.

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z protokołem 
zespołu kontrolnego z przeprowadzonej kontroli funkcjonowania cmentarzy 
komunalnych w Słupsku - dochody z usług cmentarnych, a wydatki w roku 
budżetowym 2018 i 2019, w drodze dyskusji, w wyniku głosowania jednogłośnie 
przyjęła ww. protokół. 

Jednocześnie Komisja zgłosiła wniosek do Przewodniczącej Rady Miejskiej      
o wprowadzenie do porządku obrad sesji, która odbędzie się w dniu 31 marca br. 
punktu dotyczącego przyjęcia przez Radę ww. protokołu. 

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Paweł Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, 
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Kamil Bierka
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Ad.pkt. 4 Przyjęcie protokołu zespołu kontrolnego z przeprowadzonej kontroli         
w Przedsiębiorstwie Gospodarki Komunalnej spółce z o.o. w Słupsku          
w zakresie realizacji dochodów, wydatków, kosztów oraz przepływów 
finansowych spółki za 2019 rok.

(Protokół z przeprowadzonej kontroli w Przedsiębiorstwie Gospodarki Komunalnej 
spółce z o.o. w Słupsku w zakresie realizacji dochodów, wydatków, kosztów oraz 
przepływów finansowych spółki za 2019 rok stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu).

Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski poinformował, że protokół został radnym 
udostępniony do zapoznania się. 

Zanim otworzy dyskusję ze swej strony zgłosił uwagę, iż w protokole nie znalazł 
informacji na temat rozliczeń z wykonawcami czyli firmą King i firmą Sommer. Dodał,     
że jest tylko informacja dotycząca ilości wywiezionych ton. Poprosił o przedstawienie 
takiej informacji - ile kosztowały umowy z podwykonawcami.

Następnie otworzył dyskusję.

Radny Tadeusz Bobrowski zabrał głos w sprawie:

- podjęcia przez Dyrektor WGKiOŚ w tym roku, decyzji o „ukaraniu” części wspólnot 
samorządowych podwójną opłatą za nie segregację śmieci, co się bezpośrednio wiąże     
z kosztami dla mieszkańców Słupska, ale i z kosztami PGK – z jakimi kosztami.

- zatrudnienia przez spółkę dwóch podwykonawców – takie rozwiązanie musi generować 
dodatkowe koszty, więc zapytał, jaki wpływ mają te koszty na ewentualną cenę za 
śmieci.

- umieszczenia w regulaminie utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Słupska,
który będzie omawiany na najbliższej sesji, zapisu dotyczącego częstotliwości odbioru 
odpadów. Stwierdził, że obecny terminarz odbioru śmieci nie jest adekwatny do potrzeb.
Podkreślił, że pojemniki na odpady szybko się zapełniają, mieszkańcy wtedy wyrzucają 
śmieci do wolnych pojemników, a Pani Dyrektor ich za to każe podwójną opłatą, bo nie 
ma segregacji. Jego zdaniem należy zredagować takie zapisy, aby te mankamenty 
wyeliminować i nie przerzucać tej opłaty na mieszkańców.

Zastępca Prezydenta Miasta Słupska Marta Makuch powiedziała, że chciałaby odnieść się 
do słów radnego Bobrowskiego i sprostować niektóre stwierdzenia. Po pierwsze - 
nieprawdą jest, że ktokolwiek każe mieszkańców.  Podkreśliła, że zapisy za co można 
karać mieszkańców czy wspólnotę znajdują się w ustawie i są ściśle określone. 

Po drugie: odnośnie propozycji wprowadzenia nowych zapisów do regulaminu utrzymania
czystości i porządku wyjaśniła, że regulamin ten musi być zgodny z ustawą, więc nie ma 
możliwości wprowadzenia zapisów, o które zwracał się radny. Podkreśliła, że  ustawa 
mówi konkretnie za co się każe mieszkańców np. za niesegregowanie, ale też mówi, kto 
jest odpowiedzialny za zapewnienie odpowiedniej ilości pojemników na śmieci tak, aby 
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nie były przepełnione.

Radny Bogusław Dobkowski  jeśli chodzi o opłaty, to powiedział, że porównywał je z 
podobnymi miastami w Polsce i stwierdza, że nie są one wygórowane.

Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej spółka z o.o. w Słupsku Elżbieta Rokita 
powiedziała, że w następnym tygodniu dostarczy radnym informacje o ilości odpadów z 
podziałem na frakcje jakie zostały odebrane z miasta Słupska i rozliczone z miastem 
oraz dostarczy informacje, jakie koszty poniosła Spółka z tytułu zatrudnienia 
podwykonawców.

Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski w związku ze zobowiązaniem Pani Prezes o 
dostarczeniu dodatkowych materiałów, o które wcześniej pytali radni zaproponował, aby
przyjęcie protokołu nastąpiło na posiedzeniu w miesiącu kwietniu. Zapytał,czy radni 
wyrażają zgodę.

Członkowie Komisji wyrazili zgodę przez aklamację na przeniesienie punktu 
dot. przyjęcia protokołu z przeprowadzonej kontroli w Przedsiębiorstwie Gospodarki
Komunalnej spółce z o.o. w Słupsku w zakresie realizacji dochodów, wydatków, 
kosztów oraz przepływów finansowych spółki za 2019 rok na posiedzenie w miesiącu
kwietniu.

Ad.pkt. 5. Rozpoczęcie prac związanych z przygotowaniem wniosku o udzielenie 
Prezydent Miasta Słupska absolutorium z tytułu wykonania budżetu Miasta 
w 2020 roku (powołanie zespołów kontrolnych).

a) powołanie zespołu kontrolnego  do przeprowadzenia kontroli w zakresie 
wykonania dochodów majątkowych i wydatków majątkowych w 2020 roku

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie 
powołała zespół do przeprowadzenia kontroli w zakresie wykonania dochodów 
majątkowych i wydatków majątkowych w 2020 roku, w składzie:  radny Bogusław 
Dobkowski, radny Jacek Szaran i radny Łukasz Jaworski. 

Termin kontroli ustalono do dnia 1 czerwca 2021 roku.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Paweł Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, 
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Kamil Bierka

b) powołanie zespołu kontrolnego do przeprowadzenia kontroli w zakresie 
wykonania przychodów i rozchodów w 2020 roku
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Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie 
powołała zespół do przeprowadzenia kontroli w zakresie wykonania przychodów i 
rozchodów w  2020 roku, w składzie: radna Aldona Żurawska i radny Kamil Bierka. 

Termin kontroli ustalono do dnia 1 czerwca 2021 roku.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Paweł Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, 
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Kamil Bierka

Radna Renata Stec zwróciła uwagę, że w przypadku gdyby radny Kamil Bierka nie mógł 
uczestniczyć w pracach zespołu kontrolnego, to wtedy zajdzie konieczność uzupełnienia
składy zespołu.

Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski potwierdził, że w takiej sytuacji Komisja 
dokona uzupełnienia składu zespołu kontrolnego.

c) powołanie zespołu kontrolnego w zakresie wykonania dochodów i wydatków         
w 2020 roku.

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie 
powołała zespół do przeprowadzenia kontroli w zakresie wykonania dochodów                
i wydatków w 2020 roku w składzie: radna Renata Stec i radny Paweł Skowroński. 

Termin kontroli ustalono do dnia 1 czerwca 2021 roku.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Paweł Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, 
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Kamil Bierka .

Ad.pkt 6 Sprawy bieżące.

Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski poinformował, że w korespondencji radni
otrzymali do wiadomości:
- informację Zarządu Infrastruktury Miejskiej w Słupsku w sprawie działań dotyczących 
umieszczenia kanalizacji teletechnicznej wzdłuż „Nowej drogi krajowej nr 21 w Słupsku”
pismo z dnia 2 lutego 2021 r. znak ZU1.0143.2.2021 -pismo stanowi załącznik Nr 6 do 
niniejszego protokołu,
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- informację Zarządu Infrastruktury Miejskiej w Słupsku w sprawie działań dotyczących 
umieszczenia kanalizacji teletechnicznej wzdłuż „Nowej drogi krajowej nr 21 w Słupsku”
pismo z dnia 4 marca 2021 r. znak ZU1.0143.6.2021 -pismo stanowi załącznik Nr 7 do 
niniejszego protokołu,

Członkowie Komisji przez aklamację przyjęli do wiadomości ww. informacje.

Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski zapytał, czy jeszcze ktoś z radnych ma jakieś
wnioski bądź zapytania.
Nikt więcej z radnych nie zgłosił się, w związku z tym stwierdził, że Komisja
zrealizowała porządek obrad i zamknął posiedzenie.
Posiedzenie zakończono o godz. 9.35.
Protokół sporządziła
Bożena Dacko

Przewodniczący Komisji

    Łukasz Jaworski
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